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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Justitie en Veiligheid over 
het bericht «Te weinig nieuwe wapenstokken voor politie» (ingezonden 19 juli 
2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Te weinig nieuwe wapenstokken voor politie?1 

Vraag 2
Klopt dit bericht en zo ja, wat is er misgegaan bij de aanbesteding? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit ontzettend knullig is en demotiverend voor agenten 
die de vereiste cursus hebben gevolgd, maar vervolgens weer met de oude 
wapenstok de straat op moeten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat gaat u doen teneinde ervoor te zorgen dat aan de agenten zo snel 
mogelijk alsnog de nieuwe wapenstok ter beschikking wordt gesteld? 

Vraag 5
Is er een garantie dat uiterlijk eind augustus 2018 voldoende nieuwe 
wapenstokken zijn geleverd? Zo nee, wat gaat u doen teneinde dit op te 
lossen? 

Vraag 6
Moeten agenten, die de cursus hebben afgerond, deze cursus bij levering van 
de nieuwe wapenstok opnieuw volgen?

1 https://nos.nl/artikel/2242046-te-weinig-nieuwe-wapenstokken-voor-politie.html
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